



NATO

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**



OTAN

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11

TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58

PRESS RELEASE (96)132

17 September 1996.

NATO SECRETARY GENERAL MEETS RUSSIAN FOREIGN MINISTER

NATO Secretary General Dr. Javier Solana will meet with the Russian Minister for Foreign Affairs, Mr. Yevgeny Primakov in Vienna on Friday, 20 September 1996.

MEDIA ADVISORY
(Not for publication)

The meeting will take place at the bilateral Russian Embassy in Vienna (Reisnerstrasse 45-47). A photo opportunity (shake hand) will take place at the beginning of the meeting, foreseen for 16:30. After the meeting, a short joint press conference is foreseen at the Embassy at about 18:00 (time to be confirmed).

The programme is subject to change. For further information, please contact NATO Press and Media Service in Brussels, tel. int'l - 32-2-707.50.359.

*NATO Information is also available on E-mail via the following address:
"NATODOC@HQ.NATO.INT"*

COMMUNIQUE DE PRESSE (96)132

17 septembre 1996.

**RENCONTRE DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN AVEC LE MINISTRE RUSSE
DES AFFAIRES ETRANGERES**

Le Secrétaire Général de l'OTAN, Monsieur Javier Solana rencontrera le Ministre des Affaires étrangères de la Fédération de la Russie, Monsieur Evgueni Primakov à Vienne le 20 septembre 1996.

NOTE AUX MEDIAS
(Non destinée à la publication)

Cette rencontre se tiendra à l'Ambassade de Russie à Vienne (Reisnerstrasse 45-47). Un point image (poignée de main) aura lieu au début de la rencontre qui est prévue à 16h30. Après la réunion, une courte conférence de presse est prévue à l'Ambassade vers 18h00.

Le programme de la visite est sujet à modification. Pour des informations complémentaires, prière de s'adresser au Service de Presse et des Médias à Bruxelles, tél. int. 32-2-707.50.35.

*Les informations sur l'OTAN seront également disponibles sur le réseau INTERNET :
"NATODOC@HQ.NATO.INT"*